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Protokół nr RG.0002.3.2025 

z sesji Rady Gminy Lyski z dnia 27.02.2025 r. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Powitanie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr RG.0002.1.2025 z sesji Rady Gminy Lyski z dnia 30 stycznia 2025 

r. 

5. Wypowiedź Wójta Gminy Lyski na temat prac w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z prac komisji stałych Rady Gminy Lyski, Komisji Rewizyjnej, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

7. Działalność Ludowych Klubów Sportowych. 

8. Informacja dotycząca funkcjonowania boiska „ORLIK”. 

9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok oraz określenie 

kierunków działań na 2025 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) zmian budżetu Gminy Lyski na 2025 rok (nr 1), 

 2) zmian budżetu Gminy Lyski na 2025 rok (nr 2), 

 3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2047, 

 4) poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa, 

 5) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lyski w 2025 roku, 

 6) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi położonymi na terenie 

Gminy Lyski kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, 

 7) pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia, 

 8) uchylenia Uchwały nr RG.0007.375.2022 Rady Gminy Lyski z dnia 28 lutego 2022 r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych oraz sołtysów 

Gminy Lyski, 
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 9) ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych oraz sołtysów 

Gminy Lyski, 

 10) miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Lyski. 

11. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad sesji. 
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Obrady rozpoczęto 27 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:32 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Bania 

2. Zbigniew Bugdol 

3. Grzegorz Dudek 

4. Adam Dyakowski 

5. Mirela Gawlik 

6. Paweł Hajok 

7. Łukasz Harazim 

8. Izabela Homola 

9. Sylwia Kluger-Kustoś 

10. Krzysztof Korecki 

11. Monika Lazar 

12. Małgorzata Nowak 

13. Wojciech Paprotny 

14. Anna Salich 

15. Sebastian Staniek 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodniczący Rady Gminy Lyski G. Dudek otworzył sesję i stwierdził, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – 

uchwał. Radne nieobecne P. S. Kluger-Kustoś, P. A. Salich.  

 

Ad.2. Powitanie. 

Przewodniczący Rady Gminy G. Dudek powitał wszystkich zebranych na sesji Rady Gminy Lyski. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Radny G. Dudek - Szanowni Państwo, przechodzimy do porządku obrad, do tego porządku obrad 

będziemy mieli jedną autopoprawkę, która dotyczy projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lyski.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są inne propozycje zmian? 

Radni nie mieli żadnych uwag. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie I zmianę porządku obrad: projekt 

uchwały po zmianach w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-

2047. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Kluger-Kustoś, Anna Salich 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze 

zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Kluger-Kustoś, Anna Salich 

Ad.4. Przyjęcie protokołu nr RG.0002.1.2025 z sesji Rady Gminy Lyski z dnia 30 stycznia 

2025 r. 

Radny G. Dudek - następnym punktem jest przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji i tu także, 

czy Państwo macie jakieś uwagi do tego protokołu z tej sesji? 

Nie widzę, czyli stwierdzam, iż protokół został przyjęty przez Radę.  

Doszła Radna Anna Salich. Obecnych 14 Radnych. 

 



 

5 
 

Ad.5. Wypowiedź Wójta Gminy Lyski na temat prac w okresie międzysesyjnym. 

Wypowiedź Wójta Gminy Lyski nt. prac w okresie międzysesyjnym brzmiała następująco: 

30.01.2025 r.  

• sesja 

• przywitanie samochodu OSP Dzimierz 

01.02.2025 r.  

• odbyło się zebranie sprawozdawcze OSP Sumina 

02.02.2025 r.  

• zebranie sprawozdawcze OSP Lyski 

06.02.2025 r.  

• spotkanie z Prezesem, Wiceprezesem spółki Adamowice w sprawie działek, na których 

znajdują się nasze studnie, dyskutujemy tam, jak szeroki zakres i ile tego, bo rozmawiamy, 

jesteśmy w trakcie rozmów z KOWRem, na temat tych działek,    

• spotkanie z Panią Sylwią Stempniak w sprawie Lyski Rock Festival 

08.02.2025 r. 

• zebranie sprawozdawcze OSP Dzimierz 

• zebranie sprawozdawcze OSP Zwonowice 

11.02.2025 r.  

• udział w obchodach Dnia Seniora - msza oraz uroczysty obiad 

12.02.2025 r.  

• spotkanie z leśniczym w Zwonowicach, apropo działki Dębce, tam chcemy dokonać 

zamiany, jakiegoś naszego gruntu, na wniosek mieszkańców, żeby z powrotem te Dębce  

przywrócić do stanu jak kiedyś były, jak były takie rekreacyjne, miejsce dla mieszkańców 

Zwonowic, jak były przed laty,   

• spotkanie z mieszkańcami ulicy bocznej w tym samym dniu byliśmy z Panem Zastępcą 

na wizji lokalnej i z Panem, i z pracownikiem od dróg, spotkanie z mieszkańcami ulicy 

bocznej Zwycięstwa w Zwonowicach 

13.02.2025 r.  

• Konwent Powiatu Raciborskiego, tam przede wszystkim rozmawialiśmy o komunikacji,  

14.02.2025 r.  

• odbyła  się sesja dodatkowa 

15.02.2025 r.  

• zebranie sprawozdawcze OSP Raszczyce 

18.02.2025 r.  

• spotkanie z pracownikami Służb Komunalnych Gminy, gdzie przedstawiłam swój 

program i wizję, jak widzę dalszy rozwój i pracę Służb, właśnie po zakupie sprzętu w tym 

roku  

20.02.2025 r.  

• podpisanie umowy z firmą ALBA, co żeśmy omawiali chyba na jakiejś sesji dodatkowej, 

że doszło w końcu do tego, 

21.02.2025 r.  

• spotkanie w Urzędzie Miasta Racibórz w sprawie drogi Pszczyna-Racibórz, tam nam Pan 

Prezydent przedstawił, jak daleko są posunięte kolejne kroki,  
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26.02.2025 r.  

• udział w obchodach Powołania Społecznego Komitetu Fundacji Sztandaru dla Komendy 

Miejskiej w Rybniku 

27.02.2025 r.  

• Spotkanie z Radnym Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie funduszy sołeckich 

• Spotkanie z Gminą z Czech w sprawie wspólnych projektów 

 

Do wypowiedzi Wójta nt prac w okresie międzysesyjnym ustosunkowali się: 

Radny G. Dudek – ja mam pytanie, powiedziała Pani Wójt, że miała Pani spotkanie z 

pracownikami Służb Komunalnych odnośnie ich przyszłości, jak będą funkcjonować i tak dalej, 

może Pani powiedzieć jakie są zamierzenia, co do właśnie przyszłości Służb Komunalnych, czy 

jak się będą dalej rozwijać, czy jakieś postanowienia w tym przedmiocie zapadły?  

Wójt Gminy Lyski – tak, no przede wszystkim, że jak będziemy kupować po kolei sprzęt, czego 

oczekuję od nich, że  na początku chcę po prostu zacząć od czyszczenia i przywracania rowów. Po 

prostu czego oczekuję od pracowników, jak będą wyglądać kolejne etapy, że dla mnie teraz 

priorytetem będzie właśnie, żeby jeszcze no jak najszybciej żeby przed jesienią zdążyć jak 

największą ilość rowów zrobić. Te co trzeba odtworzyć, to przywrócić, potem kolejne etapy 

Panowie przedstawili mi swoja wizję, jak uważają że co powinno być dokupione, jaki sprzęt 

powinien być dokupiony, co im jest potrzebne. Ja mówiłam co bym chciała, więc oni wtedy mi 

mówili co oni by jeszcze potrzebowali, zagęszczarkę, ubijarkę, czy jak zwał tak zwał, po kolei do 

czyszczenia odmulacz tych rowów, ciągnik kolejny, małą koparkę, no i po kolei omawialiśmy te 

etapy, jak będziemy ten sprzęt zakupować, w którą stronę będziemy szli. No ja mówiłam swoje, no 

jak będzie moja kontrola zewnętrzna wyglądała i że muszą się nastawić, że będzie dużo większa 

niż dotychczas ta kontrola pracy i tyle. 

Radny P. Hajok – bo Pani Wójt tam wspomniała o tych rowach, bo tu mówimy o ulicach gminnych, 

a co z powiatowymi, bo tam też np. u nas w Adamowicach na Szkolnej te rowy też nie są w dobrym 

stanie, czy jest Pani w kontakcie z powiatem i czy też to będziemy robić, czy nasi to mogą zrobić 

czy nie?  

Z-ca Wójta Gminy Lyski P. Sz. Musioł – natomiast jesteśmy cały czas w kontakcie z ZDP, przy 

drogach powiatowych robi powiat. Myślę, że tam też dotrą, postaram się zadzwonić do Pana 

Dyrektora i porozmawiać z nim, z tego co widzę pracują czyszczą rowy przy swoich drogach teraz 

aktualnie. Także myślę, że na tą Szkolną też powinni dotrzeć. 

Radny Z. Bania – a mnie by interesowało, jak wygląda temat tej drogi Racibórz – Pszczyna, bo 

Pani powiedziała, że  Prezydent Raciborza coś tam jakąś swoją koncepcję powiedział.  

Wójt Gminy Lyski – tak, ponieważ przez ostatnie 5 lat tam się nic nie działo w tej kwestii, Rybnik 

jakby wykonał swoje zadania, a Racibórz całkowicie przez ostatnie lata zaniedbał działania na 
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rzecz tej drogi. Był Pan Prezydent Raciborza, jest po rozmowach również, no myśmy też  

rozmawiali i z Marszałkami Województwa są zabezpieczone środki i oni tak naprawdę czekają w 

blokach startowych, tylko musimy mieć wszystkie odnowione umowy, odnowione uzgodnienia, 

nie wszystkie środowiskowe jeszcze są ważne, no i w tej chwili jest szansa, że w tym roku ruszy 

ten III etap, więc ja myślę, że który nas tak najbardziej odbarczy, bo nam najbardziej zależy żeby 

przez nas nie szedł objazd, po prostu który jest na Racibórz, który jest między Raciborzem a 

Rybnikiem, do Rydułtów więc myślę, że jest szansa że ten rok naprawdę to ruszy, no bo idą te 

wszystkie upoważnienia, pozwolenia itd. poszły bardzo znacząco, tam przede wszystkim z powodu 

kolei, kolej blokowała. Wiem że kolej tam podpisała te pozwolenia na przejście, wiec mam 

nadzieję, że to w tym roku ruszy, że naprawdę będzie kolejny etap w tym roku zrobiony.   

Radni nie mieli więcej pytań ani uwag.      

Ad.6. Sprawozdanie z prac komisji stałych Rady Gminy Lyski, Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. A. Dyakowski poinformował, iż 10.02.2025 r. komisja 

odbyła posiedzenie nt. rozliczenia dotacji udzielonych przez Gminę Lyski Ochotniczym Strażom 

Pożarnym w 2024 roku. Protokół dostępny jest w biurze Rady Gminy Lyski. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Lyski P. P. Hajok – poinformował, iż 14.02.2025 r. komisja odbyła posiedzenie, której tematem 

było rozpatrzenie wniosku z dnia 10.01.2025 r. w sprawie udzielenia pożyczki. Protokół dostępny 

jest w biurze Rady Gminy Lyski. 

Ad.7. Działalność Ludowych Klubów Sportowych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż materiały wszyscy otrzymali z wyprzedzeniem i 

zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał czy są jeszcze pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań ani uwag. 

Ad.8. Informacja dotycząca funkcjonowania boiska „ORLIK”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż materiały wszyscy otrzymali z wyprzedzeniem i 

zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał czy są jeszcze pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań ani uwag. 
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Ad.9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok oraz określenie 

kierunków działań na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż materiały wszyscy otrzymali z wyprzedzeniem i 

zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał czy są jeszcze pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań ani uwag. 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) zmian budżetu Gminy Lyski na 2025 rok (nr 1), 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Lyski na 2025 rok (nr 1). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 2) zmian budżetu Gminy Lyski na 2025 rok (nr 2) 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Lyski na 2025 rok (nr 2) 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2047 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, jednak Pani Skarbnik omówiła autopoprawkę. Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2047. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 4) poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 5) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Lyski w 2025 roku, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lyski w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

  

 

 



 

11 
 

6) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi położonymi na 

terenie Gminy Lyski kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

 

Radny G. Dudek – może Pani Kierownik, niech Pani przypomni w jakiej wysokości to zwolnienie 

będzie miało miejsce. 

 

Kierownik ROŚ P. E. Sobeczko – Szanowni Państwo propozycja optymalna, którą praktycznie 

udało się wygenerować z wyliczeń, które są, że tak powiem sztywne, matematyczne 

zaproponowana ulga w wysokości 5 zł na jednego mieszkańca nieruchomości zamieszkałej, w 

takiej wysokości proponujemy zwolnić mieszkańca nieruchomości zamieszkałej jednorodzinnej. 

Przypominam, że tylko zwolnienie dotyczy właścicieli nieruchomości jednorodzinnych, nie 

dotyczy to zabudowań wielolokalowych i innych nieruchomości niezamieszkałych. Projekt był 

konsultowany, były przeprowadzone konsultacje, nie wpłynęły żadne uwagi, także dziękuję. Jeżeli 

jakieś pytania dodatkowe to bardzo proszę. 

 

Radny G. Dudek – ja chciałem tylko dodać, że jest to 5 zł od jednej osoby zamieszkałej na terenie, 

nie od gospodarstwa ale od ilości osób zamieszkujących w danym gospodarstwie rodzinnym, także 

jest to dosyć znaczna obniżka kosztów dla danego gospodarstwa rodzinnego. Oczywiście przy 

założeniu, że gospodarstwo będzie kompostowało swoje odpady. 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi położonymi na 

terenie Gminy Lyski kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 7) pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej P. P. Hajok – na 

posiedzeniu naszej komisji w dniu 14.02.2025 r. komisja jednogłośnie uchwaliła żeby pozostawić 

ten wniosek pożyczkowy bez rozpatrzenia, ponieważ były tam braki formalne, w tym wniosku 

brakowało adresu zamieszkania tego Pana i takie tam mamy uzasadnienie, czy ja muszę Panie 

Radco przeczytać całe to uzasadnienie? 

 

Radca Prawny P. A. Konieczny – dzień dobry, jeśli projekt uchwały został rozesłany Radnym, to 

nie trzeba tego odczytywać.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej P. P. Hajok – w 

takim razie nie mam nic do dodania. 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 
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 8) uchylenia Uchwały nr RG.0007.375.2022 Rady Gminy Lyski z dnia 28 lutego 2022 r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych oraz 

sołtysów Gminy Lyski, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchylenia Uchwały nr RG.0007.375.2022 Rady Gminy Lyski z dnia 28 lutego 2022 r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych oraz 

sołtysów Gminy Lyski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 9) ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych oraz 

sołtysów Gminy Lyski, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych oraz 

sołtysów Gminy Lyski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Zbigniew Bania, Zbigniew Bugdol, Grzegorz Dudek, Adam Dyakowski, Mirela Gawlik, Paweł 

Hajok, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Krzysztof Korecki, Monika Lazar, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

 10) miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Lyski. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ww. projekt uchwały był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych i zapytał czy są jakieś pytania? 

Radni nie mieli więcej pytań do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy P. G. Dudek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Lyski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Bugdol, Mirela Gawlik, Łukasz Harazim, Izabela Homola, Małgorzata Nowak, 

Wojciech Paprotny, Anna Salich, Sebastian Staniek 

PRZECIW (5) 

Zbigniew Bania, Adam Dyakowski, Paweł Hajok, Krzysztof Korecki, Monika Lazar 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Dudek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwia Kluger-Kustoś 

Ad.11. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski. 

Radny Ł. Harazim – ja mam pytanie dotyczące zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie tymi 

odpadami, czy teraz każdy mieszkaniec musi zgłosić się do Urzędu i powiedzieć, że ma 

kompostownik i będzie miał zniżkę, czy to musi sam odliczyć od tej kwoty i płacić już mniej, jak 

to będzie respektowane? 

Skarbnik Gminy Lyski P. W. Zdziebczok – Szanowni Państwo, jeżeli ktoś ma taką deklarację 

złożoną i wykazał, że kompostuje, to wtedy z automatu po prostu będzie miał mniej do zapłacenia, 
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tak to wygląda. Natomiast jeżeli ktoś się zdecyduje kompostować no to musi po prostu przyjść i 

zmienić deklarację.   

Radny G. Dudek – ja tylko chciałem dodać, oczywiście, że na pewno czy ktoś posiada ten 

kompostownik albo nie posiada to będzie też w przyszłości na pewno przedmiotem kontroli, bo na 

pewno tych deklaracji no trochę tak podejrzewam, wzrośnie ilość deklarujących osób, które 

posiadają kompostowniki, bo niektórzy po prostu kierując się tym, że to zwolnienie było bardzo 

małe  jeden złoty, w ogóle tych deklaracji nie składali. Teraz może tych deklaracji być po prostu 

więcej.    

Radni nie mieli więcej pytań ani uwag. 

Ad.12. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Lyski Pan Grzegorz Dudek podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady sesji. 

Posiedzenie było nagrywane.  

 

 


